
 

Innspel i møte til renseanlegg ved Kvassnesstemma. 

 

Representasjon i møte med posisjonen. 

 

- Eit fiskeopdrett har tilsvarande utslepp som 15 000 personekvivalenter. 

- Kravet til rensing av kloakk kom ca i 1980. Ein kunne då sleppe ut urensa kloakk for mindre 

enn 10 000 personekvivalenter.  

- Sjølvfallsledning frå hagelsundet til kvassneset. 

- Prosessen er uklar for oss 

- Detaljreguleringsplanen er godkjent 20.06.20. Korleis er den kunngjort? 

- Område på nedsida av E39 var tiltenkt i reguleringsplanen som industriområde.  

- Kvassnesstemma skulle fyllast i. 

- Våtmarksområde som må sjåast i samanheng med området medLonena. 

- Hekkeområde for fuglar. 

- Området er universelt utforma og vert brukt av mange kvar dag. 

- Kommunen er meir ansvarleggjort i den nye folkehelselova. Kommunen har ansvar for at 

folkehelseloven vert følgd. 

- Bomiljøet skal fremje god helse og forebygge sykdom. 

- Ved fortetting i bomiljø skal ein sjå til at det er lagt til rette med friområde. 

- Området var regulert til industri. Tomten ekspropierte kommunen fordi tomten vart 

omregulert til institusjon. 

- Industriområde skal ikkje vere til sjenanse for naboer med støy, trafikk. 

- Dårleg reklame for å gjere Knarvik attraktivt. 

 

20% av Alver sine innbyggjarar bruker dette området.  

Området er nabo til helsehuset og vil vere viktig rekreasjonsområde for heile regionen. 

Område 188/802 og 188/420 er barnetråkk som vert nytta til leik og rekreasjon. 

TA bort renseanlegget og erstatt med grøntområde. 

Det bør vere ein buffer mot kvassnesstemma. Bør ikkje ta meir av grøntanlegget, derfor ikkje 

boligar til rus og psykiatri. 

Den grøne traseen frå Lonena via senteret til kvassneset vert bevart. 

Kommunen må sikre at folkehelselova skal følgast. 

 

Kvassnesstemma vert bygdebyen Knarvik sitt svar på «lille lungårdsvatn» og bør difor ikkje 

byggjast. 

Utsleppet i fjorden vert på 300 000 liter i timen i 2060. 

Ved 7000 Pe vert det 100 000 liter i timen. 

Vedtak om å stoppe planlegginga av utbygginga av hovedrenseanlegg for Alver i Knarvik senter. 



Tilfeldig at så ingripande tiltak vert fanga opp av innbyggjarane. Viktig at ein sikrar 

innbyggarmedverknad. 

Det har ikkje vorte kunngjort i avisa. Lovstridig? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


